

إشعار السوق (017) Market Notice

إلغاء الأوامر على شركة الخليج للمخازن من سجل الأوامر المركزي

Gulf Warehousing Company order cancellation

| | | |
|-------|------------|----------|
| Date: | 24/03/2011 | التاريخ: |
|-------|------------|----------|

| | |
|--|--|
| <p>Qatar Exchange hereby informs you as follows:</p> <p>As a result of the capital increase for Gulf Warehousing Company, to QAR 396,341,460 by issuing new ordinary shares with respect to the acquisition of Gulf Warehousing Company on Agility Qatar, brokers are reminded that all existing orders will be deleted from the GWCS order book on Thursday 24 March 2011 after the end of trading.</p> <p><u>NB: It is the brokers' responsibility to re-enter the orders per Sunday morning</u></p> | <p>تود بورصة قطر أخطاركم بالآتي :</p> <p>نظراً لقيام شركة الخليج للمخازن بزيادة رأسمال الشركة إلى 396,341,460 ريالاً قطرياً من خلال إصدار أسهم جديدة بشأن استحواذ شركة مخازن قطر على شركة اجلتي قطر .</p> <p>فإنّ جميع الأوامر الموجودة في سجل الأوامر لشركة الخليج للمخازن سيتم إلغاؤها بعد جلسة تداول يوم الخميس الموافق 24 مارس 2011 .</p> <p><u>ملاحظة: سوف تكون مسؤولية إعادة إدخال الأوامر صباح يوم الاحد على عاتق الوسطاء أنفسهم.</u></p> |
|--|--|